
Lijst van vragen – Wijziging samenhangende met de Najaarsnota

1
Wat is de stand van zaken m.b.t. de aantallen in 2009 aangevangen
inburgeringstrajecten?

2
Waarom was u genoodzaakt € 6,5 miljoen over te boeken naar BDU-SIV
inzake de uitbetaling aan G31 m.b.t. inburgering? Waarom hadden de G31
meer geld nodig?

3
Zijn de cijfers en inzichten met betrekking tot de huurtoeslag veranderd
sinds uw brief van 30 september 2009 (kamerstuk 27 926, nr. 141)?

4
Kan inzichtelijk worden gemaakt waarom de bedragen voor de stimule-
ringsmaatregelen woningbouw voor 2011 soms gespreid zijn over
meerdere jaren? Is hier sprake van een kasschuif?

5
Hoe snel wordt het «versneld inzetten van €150 miljoen t.b.v.
woningbouw» gerealiseerd, aangezien de uitgaven tenslotte al in 2009 en
2010 worden gedaan?

6
Welk deel van de middelen «versnelling BLS en monumenten», dat
gereserveerd was voor 2010 wordt naar voren gehaald?

7
Waarom is er extra tijd nodig voor de ontwikkeling en implementatie van
het beleidsinstrumentarium inzake de innovatieve energiebesparing?

8
Kunt u uiteenzetten waarom de hogere uitgaven voor de huurtoeslag in
2009 leiden tot hogere ontvangsten in 2010 en latere jaren? Hoe verhoudt
één en ander zich tot de vertraging in de invordering in 2009 (zie punt 5
ontvangsten)?

9
Kunt u uiteenzetten waarom dit jaar € 100 miljoen extra aan huurtoe-
slagen wordt uitgegeven, terwijl het om reguliere voorschotbetalingen
gaat? Waarom komen de nabetalingen uit toeslagjaar2007 nú binnen?

10
Waarom is er in 2009 vertraging in de terugvordering van de huurtoeslag
opgetreden? Waarom denkt u dat de dit jaar gemiste ontvangsten in latere
jaren wel zullen worden binnengehaald?

11
Kunt u toelichten waarom 92% van het door u beschikbaar gestelde
budget voor de volumeverhoging inburgeringstrajecten niet is gebruikt
(€ 27,7 miljoen van de € 30 miljoen)? Verwacht u dat de gemeenten in
2010 op een zelfde manier gebruik zullen maken van de € 75 miljoen die u
extra beschikbaar stelt voor het behalen van de inburgeringsaantallen?
Kunt u toelichten waar u dit op baseert?
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12
Waarom hebben de gemeenten geen gebruik gemaakt van het volledige
bedrag dat u beschikbaar heeft gesteld voor de inburgering van vreemde-
lingen i.v.m. de afwikkeling van de nalatenschap van de oude Vreemdelin-
genwet?

13
Er is sprake van een grotere instroom van vragen BEW+ en hoeveel
aanvragen zijn er in 2009 gedaan?

14
Door de toegenomen vraag BEW+ wordt het resterende bedrag tot 2012
samengevoegd om in 2009 niet reeds een subsidieplafond in te hoeven
stellen. Kunt u uiteenzetten wanneer dit plafond wel wordt bereikt en
wanneer naar verwachting de regeling BEW+ sluit?

15
Kunt u de prijsbijstelling m.b.t. de facilitering inburgering toelichten?
Waarom hebt u dit niet reeds toegelicht?

16
Wat wordt bedoeld met «Innovatietrajecten inburgering»? Hoeveel wordt
hier totaal aan besteed en waarom hebt u € 877 000 extra nodig?
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